
Od: Slawomir Dajcz <dokonano anonimizacji danych> 

Data: 24 sty 2024 16:17 

Temat: Interpelacja Radnego Rady Miasta Sławomira Dajcza 

Do: rada@miasta.pl 

DW: 

Dotyczy remontu chodnika na ul. Staszica. Chciałbym przypomnieć że to zadanie już 

było zaplanowane kilka lat temu w budżecie lecz przesunięto je w związku z remontem 

ulicy. Ulicę zrobiono ale chodnik ułożono ze starych płyt. W imieniu mieszkańców 

pytam kiedy będzie wyremontowany chodnik na ul.Staszica.Wiele razy składałem 

interpelację w przedmiotowej sprawie.                  

Sławomir Dajcz 

 

 


